
VARNOSTNO POLITIČNA OCENA NA SKUPŠČINI.

Podružbljanje, da bi laže
ukrepali in preprečevali

Prvič so delegati vseh treh zborov beži-
grajske občinske skupščine obravnavali na
svojih zasedanjih varnostno politično oce-
no v občini. Oceno je obravnaval in sprejel
komite za SLO in DS že septembra letos.
Janko Velikonja, predsednik tega komiteja
in predsednik občinskega komiteja ZKS, je
uvodoma poudaril, naj delegatov ne moti,
da obravnavajo oceno šele po treh mese-
cih, niti, da pravzaprav niso pristojni za
sprejemanje takšne ocene. »Komiteju za
SLO in DS bodo še kako dobrodošle kritič-
ne ocene stanja v občini,« je dejal Janko
Velikonja in dodal, da je to prvi poskus
takšnega podružbljanja politično varnost-
ne ocene. še tako dobra ocena, pa naj ji bo
dodan pridevek »zaupne narave« ali ne,
sama zase ne pomeni prav dosti, če najod-
govornejši organi, še posebej skupščinski,
niso seznanjeni z vsemi preprečevalnimi
ukrepi, ki morajo slediti morebitnemu po-
rušenju ravnotežja. »Komiteji zaSLO in DS
v delovnih organizacijah in krajevnih skup-
nostih bodo morali v prihodnje seznaniti z
oceno delavske svete in skupščine krajev-
nih skupnosti. Ne smemo pa pozabiti, da
se politično varnostni položaj lahko zelo
hitro spreminja, tako rekoč iz dneva v dan
ali celo iz ure v uro. Zato bo treba oceno
nenehno dograjevati in posodabljati, saj
le-ta ni namenjena sama sebi. Na osnovi
prikaza trenutnega stanja zahteva pred-
vsem ukrepanje, kjer je to potrebno. To pa
je lahko učinkovito predvserrr, če je pravo-
časno. Smisel podružbljanja politično var-
nostne ocene in opozarjanja na »kritična
stanja«, ki lahko že jutri slabo vplivajo na
politično vzdušje Ijudi, pa je predvsem v
preprečevanju bolezni in ne v njenem
zdravljenju,« je dejal Janko Velikonja.

Emlla Pečovnika, delegata ČGP Delo, je
zanimalo predvsem, na koga leti pavšalna

kritika sredstev javnega obveščanja, ki naj
bi s pogostim objavljanjem nasprotujočih
si obvestil in polresnic oziroma neprimer-
nih komentarjev povzročila dosti škode.
»Če se ta kritika, objavljena v politično
varnostni oceni, nanaša na edicije in novi-
narje Dela, želimo, da njeni avtorji pridejo
k nam in nam stvari povedo bolj konkret-
no, oziroma da jih dokažejo,« je med dru-
gim dejal Emil Pečovnik.

Majdo Rakočevlč, delegatko krajevne
skupnosti Savsko naselje lii, je med dru-
gim zanimalo, kakšni bodo ukrepi, da bi
izboljšali neenakopraven položaj pri delitvi
osebnih dohodkov delavcev v osnovnih
šolah in vzgojno varstvenih organizacijah.
Poleg urbanistične inšpekcije, ki je edina
navedena v oceni, so v krajevni skupnosti
Savsko naselje III pogrešali še ostale inš-
pekcije.

Niko Isajevič, delegat krajevne skupno-
sti Urške Zatler, je menil, da je ocena le
povzetek stanja in da je premaio akcijska,
kar še posebej velja za poglavje o Zvezi
socialistične mladine Slovenije. Poleg tega
je opozoril tudi na zaskrbljujoče stanje pri
zasebnih gostincih. Ocena pravi, da se šte-
vilo zasebnih gostincev ves čas povečuje,
vendar jih izmed 34 le 6 nudi hrano, ostalo
so bifeji! »Zakaj siiimo krajane k pijančeva-
nju, zakaj ne odplramo raje mlečnih resta-
vrapij ali ne podpiramo storitvene obrti?«
se je spraševal Niko Isajevič.

Bojan $ef je v imenu krajevne skupnosti
Anton Tomaž Linhart kar naravnost zapro-
sil za ojačano službo milice na področju
Plave lagune, kjer je zaradi lokalov, v kate-
rih kljub opozorilom vneto točijo alkohol
mladini, in zaraai bližine središča mesta
vse več kriminalnih dejanj V. P.


